
Protokół Nr 5/2015 

 z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 22 czerwca 2015 r.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Roman Cech, 

Wioletta Masłyk, 

Beata Sowińska , 

Monika Gardzielewska, 

Krystyna Szustak – kierownik OPS-u w Dębnicy Kaszubskiej, 

Iwona Warkocka – Wójt Gminy Dębnica Kaszubska, 

Marek Malinowski – Skarbnik Gminy Dębnica Kaszubska, 

Monika Żendarska – pracownik Urzędu Gminy. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Gminy, w tym: 

a) Ocena zasobów OPS. 

b) Projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej powiatowi słupskiemu. 

c) Projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2015 rok. 

d) Projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębnica Kaszubska na lata 2015-2025. 

e) Planu zbywania i nabywania nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1-2. 

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdziła porządek obrad. 

 

Ad. 3. 

a) Przewodniczący Komisji Kultury i Oświaty Roman Cech oddał głos Pani Kierownik 

Krystynie Szustak. 

Pani Kierownik Krystyna Szustak przedstawiła Ocenę Zasobów Ośrodka Pomocy Społecznej na 

rok 2014. Po omówieniu, zadawano pytania. 

1. Czy środki otrzymane z budżetu Gminy są wystarczające? 

Pani Kierownik odpowiedziała, iż środki przeznaczane przez Gminę zawsze są niewystarczające. 

Potrzeby przewyższają budżet. Dlatego zawsze realizowane są zadania obowiązkowe takie jak 

zasiłki stałe, fundusze alimentacyjne. Na zasiłki celowe budżet jest już wykonany. Na terenie 

Gminy mamy dużo ludzi przebywających w schroniskach, za których Gmina musi płacić. 

2. Czy są realizowane jakieś projekty dodatkowe z zewnętrznym wsparciem? 

Pani Kierownik odpowiedziała, że będzie realizowany projekt systemowy partnerski, ale to 

dopiero w przyszłym roku. Złożony jest projekt „przemoc w rodzinie”, ale jeszcze nie ma 

odpowiedzi. OPS korzystał już z tego typu projektu. 

3. Czy środki się zwiększają? 



Tak, ale ze względu na zmianę kryterium dochodowego wówczas zwiększa się liczba osób 

korzystająca z pomocy, ale zwiększa się tylko na świadczenia obowiązkowe. 

Pani Kierownik przedstawiła jak wygląda sytuacji z dożywianiem dzieci. 

Zadano pytania Pani Wójt. 

1. Czy jest szansa aby wszystkie dzieci były objęte dożywianiem, nie tylko te które korzystają 

z pomocy Ośrodka? 

Pani Wójt rozważa taką możliwość, lecz będzie to możliwe dopiero od przyszłego roku. 

b) Skarbnik Gminy zapoznał wszystkich z uchwałą w sprawie pomocy materialnej dla 

powiatu słupskiego.  

Komisja przeszła do opiniowania uchwały. W wyniku głosowania projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

c) Skarbnik Gminy zapoznał wszystkich z uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

2015 rok. 

Komisja przeszła do opiniowania uchwały. W wyniku głosowania projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

d) Skarbnik Gminy zapoznał wszystkich z uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2015-2025.  

Komisja przeszła do opiniowania uchwały. W wyniku głosowania projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

e) Pani Monika Żendarska oraz Pan Skarbnik zapoznali wszystkich z planem zbywania i 

nabywania nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. 

Komisja przeszła do opiniowania planu. W wyniku głosowania projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Ad. 4. 

Zadano pytania: 

1. Czy będzie utworzona klasa integracyjna? 

Pani Wójt odpowiedziała, że jest to pytanie do Pani dyrektor Szkoły Podstawowej, która do tej 

pory nie poczyniła w tym kierunku żadnych działań. Efektem tego może być zmniejszenie liczby 

uczniów w szkołach. Rodzice zapisują swoje dzieci do szkół w innych gminach. W ten sposób 

tracimy subwencję. 

2. Jaki imprezy miały być zorganizowane przez stowarzyszenie AVANTI przy wsparciu 

Gminy? 

Pan Skarbnik odpowiedział, że z projektu się wycofano, ponieważ AVANTI nie dopełniło 

formalności. Według statutu zarząd nie został ponownie powołany i formalnie nie mogli 

podpisać umowy na organizację imprez. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący 

Komisji Kultury i Oświaty 

 

/-/Roman Cech 

 

 


